
Referat fra medlemsmøte/årsmøte 17.02.22 

Det var 18 personer til stede på møtet. 

Generalsekretær i Parkinsonforbundet, Britt Inger Skaanes, holdt et innlegg om Parkinsonforbundet. 

Hun fortalte om viktige oppgaver som forbundet gjør for sine medlemmer. Blant annet har de en 

serie med digitale møter, der de legger ut forskjellige forskningsmetoder. ParkinsonNet, som er 

nettverksbygging blant helsepersonell, jobbes det også mye med. Går en inn på hjemmesiden til 

forbundet, parkinson.no, vil en finne mye opplysninger og informasjon som er svært nyttige for 

medlemmene. 

Etter at Britt Inger Skaanes var ferdig med sitt innlegg, så gikk vi direkte over til årsmøtet. Årsmøtet 

startet med at Finn takket Håkon Allergoth for lang og flott innsats, både som leder og varamedlem i 

Asker og Bærum parkinsonforening. Årsmøtet ble så gjennomført på en formell måte. Referat derfra, 

se Protokoll 2022. 

Etter avsluttet årsmøte, ble det kaffe med kringle, loddsalg, qiuz og trekning av gevinster. 

Møtet ble avsluttet ca kl. 1930. 
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